

<p>查 該 生</p> <p>一、確係海外保送或港澳考取或自行來台介考有案之僑生</p> <p>二、所具學行成績單屬實</p> <p>三、本學年度未享有其他任何獎助學金</p> <p>The student is proved</p>		
<p>1. To be an overseas Chinese student admitted through overseas recommendation, entrance examination in Hong Kong or Macau, or other official means.</p> <p>2. With truthful records of the academic performance and conduct.</p> <p>3. Without other scholarship this year.</p> <p style="text-align: center;">審查人職銜姓名 Examiners' Name and Position Title</p> <p style="text-align: center;">學校蓋章 Stamped by the School</p>	<p>附 件 Attachment</p>	<p style="text-align: center;">學年度學行成績單乙份 One transcript of year with the grades of academic performance and conduct</p>

附註:1 本會審核時除依照各獎學金申請辦法原定名額優先順序分配外，餘依學業成績順序同時辦理分配。

2 本表各欄，請詳細填寫，字跡務求端正，外文地址及家長姓名，請以印刷體填寫，港澳、韓、日僑生，地址可用中文填寫。

3 本表請寄台北市重慶南路1段121號7樓之16號僑聯文教基金會收。

4 本會網址：www.focat.org.tw Email：focat.@ms51.hinet.net

Notes: 1. Besides the priority for the designated quota, the Association will also make allocation according to the applicants' academic performance for the rest quota.

2. Please provide detailed information in each column of the Form clearly. The address in foreign language and name of the parent shall be written in print. For overseas Chinese students from Hong Kong, Macau, Korea, and Japan, the address can be written in Chinese.

3. Please send the Form to Culture and Education Foundation of Federation of Overseas Chinese Associations, 7F-16, No.121, Sec.1, Chongqing South Rd., Taipei City.

4. Our Website : www.focat.org.tw Email : focat.@ms51.hinet.net